

No. 40284

May 4, 2023

Le 4 mai 2023

BETWEEN:

ENTRE :

Ingrid S. Hayden

Ingrid S. Hayden

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Canadian Imperial Bank of Commerce

Banque Canadienne Impériale de
Commerce

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join two Court of Queen's Bench of Alberta files in a single application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Queen's Bench of Alberta, Number 2101 08260, 2021 ABQB 985, dated December 10, 2021, and 2022 ABQB 97, dated February 2, 2022, is dismissed.

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour du Banc de la Reine de l'Alberta dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour du Banc de la Reine de l'Alberta, numéro 2101 08260, 2021 ABQB 985, daté du 10 décembre 2021, et 2022 ABQB 97, daté du 2 février 2022, est rejetée.

C.J.C.
J.C.C.